
Zapisnik 
s 6. sjednice Partnerskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica

sa   6.  sjednice Partnerskog vijeća manjeg urbanog područja Koprivnica, održane u Gradskoj 
vijećnici, Zrinski trg 1, soba broj 11, sazvane sazivom KLASA: 001-01/22-02/0001, URBROJ: 
2137-1-03-03/2-23-28 od 23.11.2023.

Sjednica je održana dana 08.12.2023. godine s početkom u 10,00  sati.

Sjednici su prisustvovali članovi prema priloženoj potpisnoj listi.

Sjednicu otvara predsjednik Partnerskog vijeća Dario Jembrek, pozdravlja sve prisutne i 
napominje da su sjednici prisutni gosp. Mišel Jakšić, gradonačelnik Grada Koprivnice i gđa. 
Kristina Cvitić,
zamjenica pročelnika Službe ureda gradonačelnika.

Predsjednik je iznio da su svi članovi putem emaila primili dnevni red i materijale za sjednicu 
Partnerskog vijeća te  upitao da li netko drugi ima kakvu dopunu ili izmjenu dnevnog reda, a 
budući da se nitko nije javio za riječ predloženi dnevni red dao je na glasovanje te konstatirao da 
je dnevni red jednoglasno prihvaćen.

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,
2. Usvajanje Izvješća o radu Partnerskog vijeća za 2022. godine,
3. Obavijest o promjeni člana Partnerskog vijeća predstavnika Grada Koprivnice,
4. Predstavljanje Sporazuma o provedbi integriranih teritorijalnih ulaganja u okviru 

Integriranog teritorijalnog programa 2021. - 2027.,
5. Razno.-

AD1.Predsjednik je dao na  usvajanje Zapisnik sa 5. sjednice Gradskog vijeća i  upitao da li tko 
ima primjedbi na zapisnik.
Budući da se nitko nije javio za riječ Zapisnik sa 5. sjednice dao je na glasovanje i konstatirao da 
je Partnersko vijeće  jednoglasno usvojilo Zapisnik sa 5. sjednice Gradskog vijeća.

AD2.Uvodnu riječ dao je predsjednik, a budući da se nitko nije javio za riječ, zaključio je raspravu 
i konstatirao da je Partnersko vijeće jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Partnerskog vijeća za 
2022. godine.

AD3.Predsjednik je dao obavijest da je došlo do promjene članice u Partnerskom vijeću, te da 
Maja Ferlindeš zbog sukoba interesa više ne može obnašati dužnost članice pa je za novu članicu 
imenovana Ivana Pavlović Šklebar, viša referentica za društvene djelatnosti u Gradu Koprivnici.

AD 4.Uvodnu riječ dao je predsjednik i zamolio gosp. Mišela Jakšića, gradonačelnika Grada 
Koprivnice da iznese kratko obrazloženje.

Gradonačelnik Mišel Jakšić zahvalio se svima prisutnima na dosadašnjoj suradnji te istaknuo da 
su ispunjeni svi uvjeti koji su se od ovog Partnerskog vijeća tražili, da sada slijedi teži dio, a to je 
da se sve što je na papiru provede u djelo. Također je istaknuo da je jučer u Šibeniku potpisan 
Sporazum o provedbi integriranih teritorijalnih ulaganja u okviru ITU mehanizma 2021. – 2027. 
u vrijednosti od 18 milijuna eura, da je u I. kvartalu na redu projekt „Sigurno povezani“ odnosno 
izgradnja pješačkih staza, zatim slijedi Unapređenje sustava javnog prijevoza na urbanom 
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području Koprivnica, te Znanstveno – inovacijski park Koprivnica i Građenje i opremanje 
kompleksa tržnice i polivalentnog centra.

U raspravu se uključio gosp. Petar Dombaj, načelnik Općine Drnje te zahvalio gradonačelniku i 
istaknuo da su sve što sada slijedi slatke brige te da je uvjeren da će nakon aglomeracije, izgradnja 
pješačkih staza izazvati pozitivnu reakciju mještana.

Budući da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zaključio raspravu.

AD5.Razno.-

Predsjednik je otvorio raspravu. Budući da se nitko nije javio za riječ predsjednik je zaključio 
sjednicu.

Dovršeno u 10:15h.

ZAPISNIČAR: PREDSJEDNIK:
Dijana Radotović

KLASA: 001-01/22-02/0001
URBROJ: 2137-1-03/2-23-29
Koprivnica, 08.12.2023.
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